

Verlag jaarvergadering Dorpsbelang Burdaard – Jislum e.o.

Vrijdag 22-03-2024

Aanwezig: voltallig bestuur + aspirant lid Sofie van Loon, rond de 40 inwoners, dorpen coördinator Ina Witteveen, 2 raadsleden Marije van der Staal en Jesse Nutma.

1. Opening en mededelingen

Jaap heet iedereen welkom en in het bijzonder beide raadsleden en Ina Witteveen. Het verslag van deze avond komt op de site van het Dorpsbelang www.burdaard.com. Jaap vraagt iedereen om alvast na te denken over ideeën die het Dorpsbelang zou kunnen oppakken het komende jaar en misschien is het leuk om volgend jaar mee te doen met NL-Doet. Ook hiervoor graag ideeën. Aan het einde van de vergadering komen we hier even op terug.

2. Spreektijd verenigingen, stichtingen & besturen

Er heeft zich niemand van tevoren gemeld om iets te willen vertellen, maar Henk Dotinga vraagt even aandacht voor de ijsbaan en voor de molen. Voor de molen staan er veel activiteiten gepland, namelijk er worden nieuwe wjukken (wieken) en een nieuwe kap geplaatst. Het geld hiervoor is bijna binnen, mogelijk komt er nog een actie in het dorp voor het laatste deel. De start van de werkzaamheden is 13 mei en als het goed is zal alles eind september klaar zijn. De Provincie heeft steun gegeven om de molen ook te kunnen laten draaien als het niet waait, namelijk met behulp van een elektromotor. Het is fijn dat dit nu ook kan, want tijdens een rondleiding kan je dan altijd de molen en houtzagerij in werking laten zien. Henk geeft aan dat er altijd behoefte is aan hulp bij de werkzaamheden, dit hoeven niet alleen rondleiders te zijn, maar er zijn genoeg andere werkzaamheden. Meld je aan!

Wat betreft de ijsbaan is er helaas niet veel nieuws te melden omdat we afgelopen winter niet open zijn geweest.

3. Notulen jaarvergadering 14-04-2023

Er zijn geen opmerkingen, bij deze vastgesteld en een woord van dank voor de notulist.

4. Financieel jaarverslag

Pier neemt het financieel jaarverslag van 2023 met ons door. René Meijer en Peter Ytsma hebben de kascontrole gedaan. René heeft tijdens de vergadering decharge verleend.

Opmerking; de reservering voor de reünie gaat naar de AED en de reservering voor de webcam gaat naar het kunstwerk op de ovonde, daarover later meer.

Vanuit de zaal komt de vraag hoe het zit als er later toch een reünie wordt georganiseerd, is dat geld dan weg? Het geld is niet weg, maar er zal niet meer voor gereserveerd zijn. Als er een reünie georganiseerd gaat worden dan kan men altijd voor hulp aankloppen bij het Dorpsbelang.

Voor volgend jaar moet er een kandidaat bij voor de kascommissie. Peter Ytsma kan het dan voor de 2^e keer doen.

5. Bestuurswisselingen

Vorig jaar is Christina Ytsma toegetreden. Voor dit jaar zit de termijn voor Jaap Hiemstra en Bert Piekstra er officieel op. Zij hebben echter beide aangegeven dat ze er nog een jaar aan vast willen knopen. Onder andere gezien de situatie met het MFC, maar ook omdat zij beide een functie hebben die niet gemakkelijk tegelijk vervangen kan worden. Komend jaar gaan we als Dorpsbelang dus kijken hoe we dit geleidelijk kunnen doen. Afgelopen periode heeft ook een aspirant-lid meegedraaid, Sofie van Loon, zij heeft aangegeven dat zij wel toe wil treden tot het bestuur.

Niemand heeft hier bezwaar tegen, dus van harte welkom Sofie en Bert en Jaap, bedankt!

6. Presentatie jaarverslag

Het jaarverslag staat op de website van het Dorpsbelang. Enkele punten worden er uitgelicht.

-Webcam; hier zijn kosten aan verbonden en vooral de privacy is voor veel mensen een probleem. Daarom besloten deze niet te vernieuwen.

-Website; Jelmer en Jaap hebben dit onderzocht, zitten veel kosten aan en er zullen meerdere mensen moeten zijn die dit actueel houden. We schatten in dat dit niet gaat lukken. Op www.burdaard.com zijn alle berichten van het Dorpsbelang te vinden en ook delen we nieuws en info via Facebook / Instagram en natuurlijk in de Brege.

-Dorpswapen; we laten de voorbeelden zien die dhr. Terluin gemaakt heeft voor Burdaard en vragen om na de vergadering te stemmen.

-Jaarwisseling; wederom een succes afgelopen jaar. Dank aan Harry en de carbidploeg! Dorpsbelang hoeft hier steeds minder in te ondersteunen, ze regelen het voor het grootste deel zelf. Dit was ook de bedoeling.

-Verkeersveiligheid; Het trottoir aan de Jislumerdyk is gereed, voor de ovonde is het nog wachten op de afwerking. We vragen aan de zaal of er behoefte is aan meer onderzoek in Burdaard, bijvoorbeeld qua parkeren, onderhoud wegen e.d. Graag melden bij ons.

-Kunstwerk ovonde; we hebben de voorbeelden mee en ook foto's van hoe het er ongeveer uit kan zien.

-Waterzuivering; het schema is aangepast, waardoor de aanpassingen langer duren. Wel is er een tijdelijke maatregel ingegaan wat zoveel mogelijk de stankoverlast moet voorkomen. Mochten er klachten blijven, graag doorgeven aan het Dorpsbelang, dan nemen wij contact op met het Wetterskip.

-We hebben wat foto's laten zien van het bezoek van de Royal Canadian Dragoons, de burgemeester was hierbij aanwezig en we hebben een wandeling gemaakt van het MFC naar het monument. Indrukwekkend om de verhalen te horen en bijzonder en belangrijk dat men hier altijd nog zoveel aandacht aan besteedt.

-Woningbouw; gemeente heeft aangegeven dat ze eerst willen afwachten wat er met het MFC gaat gebeuren. Burdaard Brust is wel in gesprek met de gemeente om te kijken of zij afspraken kunnen maken, dit gaat over een stuk grond achter de Wellen.

Onze wens is woningen voor starters en senioren, gemeente heeft aangegeven dat er voor eind 2024 duidelijkheid komt. Burdaard zou hoog op de lijst staan.

-Vakantiepark Burdaard; de planning voor 2023 is niet gehaald. We delen een stuk van een brief die Petter heeft gestuurd en ook gedeeld heeft met de pers. Hij geeft aan dat hij twijfels heeft over de verdere ontwikkeling van het vakantiepark in verband met faciliteiten die niet of straks niet meer in Burdaard zijn. In de brief geeft hij ook aan dat hij nooit betrokken zou zijn bij de ontwikkelingen rondom het MFC, dit klopt niet. Kortom; de verdere ontwikkeling van het vakantiepark is een groot vraagteken.

PAUZE

7. Actuele ontwikkelingen

-Fixi app, met deze app kun je iets melden bij de gemeente. Het gaat dan bijvoorbeeld om verlichting die kapot is, ergens een gat in de weg, scheve stoep etc. Je kunt de app downloaden via www.fixi.nl.

-Dorpsvisie; we willen als Dorpsbelang graag uitgebreider gaan kijken naar de verkeersveiligheid in Burdaard. Bijvoorbeeld parkeerproblemen, kwaliteit van de wegen, onderhoud en hoe het er hier en daar uitziet. Via de gemeente kunnen we iemand inhuren om onderzoek te doen.

8. Ontwikkelingen MFC

Update omtrent de huidige situatie; het bestuur bestaat nog steeds uit één enkel bestuurslid. De bank heeft de hypotheek opgezegd, uiteindelijk wel uitstel verleend. De gemeente heeft inmiddels deze hypotheek overgenomen en volledig afgelost. De gemeente zal per 1 juli 2025 eigenaar worden van het gebouw en het zwembad zal een maand eerder gaan sluiten. De gemeente heeft ervoor gekozen om het zwembad niet in stand te houden, zij zijn van mening dat er voldoende zwemwater is in de gemeente. Hier is niet iedereen het mee eens, maar zo is wel door de gemeente besloten.

Eventjes weer terug naar het begin: in eerste instantie is er een klankbordgroep opgericht, hierin zaten vaste gebruikers van het gebouw zoals sport en BSO, vertegenwoordiging van de vrijwilligers en overige gebruikers, de kerk, oranje commissie, horeca, het bestuur en 2 leden vanuit Dorpsbelang waarbij Anton van de Beukel ook onderdeel was van deze groep. Iedereen van de gebruikers heeft de mogelijkheid gehad om in deze klankbordgroep te komen. Vervolgens is deze klankbordgroep een projectgroep geworden die een opdracht van de gemeente heeft gekregen om verschillende opties te onderzoeken. Anton van den Beukel is ook nog steeds betrokken, maar nu vanuit de gemeente.

Opdracht en kenmerken van de projectgroep:

Belangrijkste voorzieningen behouden, informeren achterban, leefbaarheid dorp, transparantie, iedereen is er als vrijwilliger, handelen naar eer en geweten. Zoeken naar een toekomst zekere, toekomst bestendige en betaalbare oplossing voor de langere termijn.

De projectgroep heeft zich gericht op het behoud van de basisvoorzieningen, dat zijn sport, BSO en dorpshuisfunctie, zoals vergaderingen, diverse activiteiten welke horen bij een dorpshuis en verenigingsleven. Er zijn verschillende opties onderzocht en varianten zijn doorgerekend. Al deze informatie is steeds gedeeld met de achterban van de projectgroep en ook via nieuwsbrieven, websites, *de Brêge* en sociale media. Uiteindelijk is er een advies geschreven en dit is op 07-03-2024 aangeboden aan het college. Op 11 april volgt It Petear, 18 april It Debat en dan 23 mei It Beslut.

Echter, er zijn geluiden dat er vertraging in dit proces zit en dat er pas na de zomerperiode meer duidelijkheid komt. We vinden dit jammer, het geeft zorgen over de voorzieningen. We doen daarom een oproep aan de fracties om de ontwikkelingen van het MFC prioriteit te geven.

Er komt een vraag vanuit de zaal hoe het kan dat de gemeente de hypotheek heeft overgenomen maar het zwembad dan toch weg moet. **Antwoord:** Dit is een onderzoek en beslissing van de gemeente geweest. De gemeente vindt dat er voldoende zwemwater is in Noardeast-Fryslân en zij willen dus geen bijdrage leveren aan het behoud van het zwembad in Burdaard. Mede omdat het hier om een commercieel zwembad gaat en de gemeente daarom ook geen bijdrage mag leveren aan behoud van dit zwembad. Niet iedereen is het eens met het oordeel van de gemeente dat er voldoende zwemwater is binnen de gemeente, maar het besluit van de gemeente is genomen. Tevens was er een voorwaarde voor overname van de hypotheek door de gemeente gesteld. Deze voorwaarde betrof een overeenstemming tussen stichting MFC It Spektrum en de zwemschool dat de huurovereenkomst zou worden beëindigd per een *voor de gemeente acceptabele* einddatum. De eigenaar van de zwemschool geeft aan dat dit laatste niet klopt. Dat er uiteindelijk besloten is het zwembad te sluiten in 2025 komt voort uit een geschil met het MFC en is besloten om daarmee een rechtszaak te voorkomen, volgens haar. Feit blijft echter dat de overeenkomst per 1 juni 2025 wordt beëindigd na wederzijdse overeenstemming tussen de eigenaar van de zwemschool en stichting MFC It Spektrum.

Ook komt er een vraag over de exploitatie kosten, jaarlijkse kosten en stichtingskosten als er een nieuw gebouw komt. **Antwoord:** Het mag duidelijk zijn dat het dorp de stichtingskosten niet zelf kan dragen. Wat de projectgroep nu aan kan geven is dat een eventueel nieuw gebouw zonder hypotheek moet zijn, zodat je niet opnieuw afhankelijk van een bank of gemeente wordt. Daarnaast ligt er een exploitatieberekening waaruit blijkt dat de nieuwe situatie kostendekkend is indien er geen hypotheek last is. Dit geldt overigens ook voor een ander scenario.

Er wordt ook gevraagd waar de projectgroep zich druk over maakt gezien de gemeente vanaf overname van het MFC eigenaar wordt en daarmee verantwoordelijk is voor het gebouw en daarmee ook de kosten moet dekken. **Antwoord:** Het is duidelijk dat de gemeente in haar beslissing ook rekening heeft te houden met andere dorpen en het beschikbare budget voor 'dorpshuizen'. Het zal niet zo zijn dat minimaal de helft van het jaarlijks beschikbare budget in de voorzieningen voor Burdaard zal worden gestoken en de andere helft moet worden verdeeld over alle overige dorpen.

Hoe komt het met de voorzieningen, mocht er inderdaad een nieuw gebouw komen? **Antwoord:** Bij de afspraken met de gemeente zal er een garantie worden gevraagd dat de huidige voorzieningen beschikbaar blijven tot het nieuwe gebouw (of andere oplossing) in gebruik wordt genomen.

Vragen over het MFC en de voortgang kunnen altijd gesteld worden op het mailadres: mfc@burdaard.com. Iemand van de projectgroep zal dan reageren.

Vanuit de zaal komt er als laatste een mooie opmerking om de projectgroep te bedanken voor alle tijd en werk die zij erin stoppen!

9. Skieppekoptrofee 2023

Bert introduceert de vrijwilliger van het jaar 2023 met een mooie anekdote, jarenlang in het bestuur van het Dorpsbelang, maar daarnaast ook altijd werkzaam als dorp conciërge en altijd bereid om te helpen met welke klus dan ook.....Wim van Blotenburg.

Bert vraagt daarna Danny Adema naar voren omdat hij graag nog iets toe wil voegen. Hij geeft aan dat er nog iemand in de zaal is die deze trofee verdient, jarenlang bij de Oranjecommissie en daarnaast ook altijd bereid om ergens mee te helpen. Hoe leuk is het om opnieuw een stel de Skieppekoptrofee uit te reiken..... Margreet Joustra

Grote verrassing voor beiden, goed geslaagd!

10. Terugkomen op;

-Ideeën / suggesties voor projecten, NL Doet. Er komt nog niks uit de zaal, wordt vervolgd.

-Wapen en vlag; het moet de vlag met de gele blokjes worden, dit heeft te maken met de adellijke familie Wytsma van vroeger. Kijken hoe het zit met Dantumadiel en Ferwerderadiel, kan het water niet in de midden, dat is in het echt ook zo. Kan de skieppekop nog aangepast worden, hij kijkt boos...

Wat betreft de vlag; kan hier ook de boot en de skieppekop op?

11. Rondvraag

Ovonde; kan de snelheid vanaf de rotonde tot afslag Jislumerdyk naar 60? **Antwoord:** Wij hebben dit als Dorpsbelang al meerdere keren aangegeven. Volgens de gemeente heeft het ook te maken met de robuuste verbinding die tot Marrum aangelegd zal worden en past dat dan niet bij zo'n weg. Maar we blijven hier actie op voeren, want dit is inderdaad qua veiligheid belangrijk.

Snelheid Jislumerdyk; is 30 maar wordt erg snel gereden. Dit levert gevaarlijke situaties op voor mensen die daar moeten oversteken. **Antwoord:** Ook dit is in beeld bij het Dorpsbelang en willen we meenemen in een mogelijk verkeersveiligheidsonderzoek. Het is echter niet zo dat een wegversmalling of verkeersdrempel altijd het gewenste resultaat oplevert, dit zien we onder andere bij de Stenendamsterweg en bij de Dokkumerstraatweg. Bovendien blijkt uit onderzoek, ook van de gemeente, dat het vaak eigen dorpsgenoten zijn die te snel rijden. Het is dus ook een kwestie van elkaar aanspreken en soort van opvoeden.

Wegonderbrekingen; afgelopen week waren er 2 toegangswegen afgesloten en ook de brug was gestremd. Dit wordt niet altijd goed gecommuniceerd. **Antwoord:** Dorpsbelang weet dit niet altijd van tevoren, als iets wel bekend is dan delen we het in ieder geval op sociale media.

We zijn aan het einde van de vergadering gekomen. Jaap bedankt iedereen voor de aanwezigheid en het meedenken. Nogmaals; zijn er vragen of ideeën voor ons, meld je dan, vragen staat vrij!